
Zápis z jednání Legislativní komise AS FSV UK 2. 12. 2021

Průběh: online
Přítomni: Kateřina Konrádová, Jiří Kukačka, Martin Štoll, Jakub Dolejš, Michal Červinka
Host: Michal Smetana

Program:

1. Plán realizace strategického záměru na rok 2022
LK AS FSV UK projednala uvedený materiál, přičemž vyjádřila zájem o pravidelné
vyhodnocení tohoto záměru. Toto téma již bylo řešeno v rámci schvalování samotného
Strategického záměru FSV UK pro léta 2021-2025.
LK AS FSV UK z celé agendy vyzdvihla a přijala za své téma elektronizace. Legislativní
komise velmi vítá novou pozici proděkana pro elektronizaci a ráda by při prvním možném
zasedání pozvala nového proděkana. Cílem by mělo být projednání harmonogramu a
rámců, ve kterých bude tento záměr naplňován. LK by již dnes ráda deklarovala, že chce s
novým panem proděkanem na tomto tématu spolupracovat, chce mu být partnerem k diskusi
a ráda by s ním o této agendě intenzivně komunikovala.

2. Nové akreditace/reakreditace
Martin Štoll představil závěry jednání ze studijní komise k daným materiálům.

3. Organizace doktorského studia
Martin Štoll představil závěry jednání ze studijní komise k daným materiálům.

4. Různé
Jednání LK AS FSV UK se účastnil jako host Michal Smetana, který by se rád stal jejím
členem za odborovou organizaci.

Další setkání LK AS FSV UK se uskuteční 6. 1. 2022 od 17:00 (online).

Za správnost:
Místopředsedkyně LK AS FSV UK Kateřina Konrádová

https://meet.google.com/wnz-moov-dvx

